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内容概要

　　1.既是一本基础知识工具书，又是一本考场复习指导书。
    本书既对初中全部的知识点进行了归纳，又对初中常考考点进行了系统的分析和指导。
一书两用，实用、高效。
　　2.克服了工具书类枯燥乏味的弊端，内容编排图文并茂，生动有趣。
    在知识传授和解题指导中穿插了大量的插图，形象生动，一目了然。
让学生在轻松的氛围中学习知识，提高解题能力。
　　3.在涵盖初中所有知识点的同时，透彻明了地进行考点分析，简单有效地进行解题指导。
    全国著名学科教研员、中考命题人以及一线优秀教师通过大量分析研究，揭秘初中常考考点，并总
结出高效实用的理论方法和答题技巧，简单实用。
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章节摘录

　　（一）　　People celebrate birthdays in almost every country on the earth. And theycelebrate them in many
different ways.　　In China and in Japan， for example, the arrival of the New Year is more im-portant than a
persons birthday. So everyone adds a year to their ages on NewYears Day, instead of on their birthdays.　　In
Brazil, the special birthday food isnt cake, but special candies. In China,its long noodles——for long life. In
Iceland, people have pancakes with candiesrolled inside them on birthdays.　　In Britain, a birthday is an all-day
celebration. At school, the birthday childis lifted up and "bumped" by his classmates. This means the child is lifted
by thefeet and arms and bumped to the ground, once for each year and once for goodgrowth. In Israel,the same
custom（风俗）is followed, except the birthday personis lifted and lowered while sitting in a chair.　　In
Holland, children not only get presents, but they give things out, too.They give cakes, cookies and candies to their
classmates and teachers on theirbirthdays.
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